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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 5, 2025

Datum: 2025-04-15
Tid: 10:00
Plats: P̊a distans

Närvarande:

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Carl Pettersson Informationssekreterare
Elin Stenhammar Lokalansvarig
Elin Johansson SAMO

Bilagor:

Kallelse
Äskning: Växtlighet i Kajsabaren och i Anketorg
Svar p̊a äskning: Växtlighet i Kajsabaren och i Anketorg

§1 Mötets öppnande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet öppnat 10:05

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Rebecca Zetterlund läser upp dagordningen. Godkänd enhälligt.

b) Adjungeringar

Inga adjungeringar.

c) Nästa möte

Styret beslutar att ha nästa styrelsemöte 2025-05-07.

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Rasmus Cervin har varit p̊a banken och skött postspecifika uppgifter, hjälpt Eko-24 med
arbetet och agerat lite lekmannarevisor, h̊allit intervjuer med TGE-sökande och ringt de

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar



Elektroteknologsektionen

Sidan 2 av ??
Protokoll
Styrelsemöte nr 5
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nominerade.

Rebecca Zetterlund har h̊allit i sektionskväll, skött sektionens instagramkonto, g̊att
till banken tillsammans med Rasmus Cervin och mejlat.

Claes Astrabeck har åkt skidor, haft möte med DatE-IT ang̊aende fyllnadsval, bytt
sektionsbilens däck till sommardäcken och varit i Uppsala.

Elin Stenhammar har arrangerat sektionens dag, sektionskvällen och Uppsala.

Carl Pettersson har skrivit klart sektionsmötesprotokoll och lagt upp detta p̊a hemsi-
dan.

Elin Johansson har varit i Uppsala och haft ett SAMO-möte.

b) Mailkollen

Rebecca Zetterlund har f̊att mejl om inloggningsuppgifter till k̊arappen. Vi har redan f̊att
inloggning och kommer inte f̊a ett nytt, behöver kolla gamla mejl och se om Styret-24 har
f̊att det. Mejl fr̊an MK ang̊aende om att delta p̊a tivolit under mottagningen. Utveckling
av k̊arhuset med fokus p̊a digitalisering i form av en enkät. Skickar vidare till föreningarna
för att be dem fylla i p̊a egen hand.

§4 TGE inval

Väljs in preliminärt fram till sektionsmötet.

Ellen Henriksson, Organisatör.
Preliminärt vald, enhälligt.

Lina Myllykangas, Finansiär.
Preliminärt vald, enhälligt.

§5 Budget

Rasmus Cervin har ändrat budgeten utefter trender och kassörernas önskem̊al samt dubbelkollat
med Eko-24. Sektionen har ett budgetöverskott p̊a 51.887kr som vi kan lägga p̊a ändam̊al vi vill
satsa p̊a. Detta är pengar som antingen fördelas ut s̊a att posten nollställs eller som st̊ar kvar
med bakgrund av att man anser att pengarna kommer att brännas p̊a saker s̊asom renovering
av Kajsabaren som exempel.
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Ett förslag p̊a investering är ett externt förr̊ad för att f̊a undan saker som inte används s̊a
ofta men som änd̊a behövs förvaras, exempelvis bildäck, fanor till mottagningen och räcke till
Bastubilen.

Styret har f̊att ett förslag om att prenumerera p̊a en fruktkorg till Kajsabaren.

En ny diskmaskin föresl̊as köpas in eftersom nuvarande diskmaskin är ett återkommande pro-
blem för sektionens föreningar och medlemmar.

Med bakgrund till det osäkra världsläget och p̊averkan detta har p̊a ekonomin kan man ocks̊a
välja att g̊a med ett litet överskott för att kunna ha spelrum inför ökade kostnader p̊a andra
h̊all, exempelvis ökade kaffepriser.

Ett fokus för årets budget har varit att rensa upp i föreg̊aende budgetar för att flytta om peng-
ar som inte används i praktiken. Många konton har inte använts p̊a m̊anga år, s̊adana konton
kan stängas ner för att fördela om medlen till mer användbara poster. Ett ytterligare fokus har
varit att göra budgeten mer realistisk s̊a att den stämmer med den ekonomiska verkligheten för
föreningarna.

§6 Verksamhetsplan tidsplan

Styret avtalar att h̊alla en intern arbetskväll för att jobba med verksamhetsplanen och se till
att dess inneh̊all genomförs. Arbetskvällen kommer att vara en arbetseftermiddag och h̊allas
m̊andag 21:a april kring 14:00.

§7 Teambuilding

Styret bestämmer att bestämma närmare om teambuilding under arbetseftermiddagen.

§8 Uppsala utvärdering

Uppsala var en fin stad, det finns för- och nackdelar med nationer men Uppsalas sätt att orga-
nisera dem verkar ordentligt uppstyrt. Det finns m̊anga olika ställen att äta mat alla tider p̊a
dygnet i stan. Nationerna drivs som lunchrestauranger av studenter och serverar ibland brunch
p̊a helger och p̊a kvällarna anordnar m̊anga nationer eftersläpp. Under besöket har E-Styret
etablerat utmärkta kontakter med sin motpart i Uppsala, särskilt vissa delar av den.

§9 Äskningar

a) Växtlighet i Kajsabaren och i Ankeborg (TGM)

Rebecca Zetterlund läser upp äskningen.

Rebecca Zetterlund tycker att det är en rimlig äskning.

Elin Stenhammar h̊aller med.
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Äskning godkänd enhälligt.

§10 Motioner

Inga motioner.

§11 Övriga fr̊agor

Rebecca Zetterlund fr̊agar ang̊aende en artikel i Elektra, artikeln ändrades p̊a grund av opas-
sande inneh̊all.

Ang̊aende arbetsgrupp för sektionskläder har endast en av de personer som Styret tillfr̊agat
svarat att de vill vara en del av arbetsgruppen. Hur ska vi ställa oss till detta?

Svar: Styret tar p̊a sig arbetet att ordna sektionskläder själva

Rebecca Zetterlund fr̊agar ang̊aende om Styret behöver välja in Etanols styrelse. Svar är att
Styret endast väljer in ordföranden, resten sker internt.

§12 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet avslutat 11:27

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar



Elektroteknologsektionen

Sidan 1 av 2
Kallelse
Styrelsemöte nr 5
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Kallelse till styrelsemöte nr 5, 2025

Datum: 2025-04-15
Kl: 10:00
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Styret 2025

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Calle Pettersson Informationssekreterare
Elin Stenhammar Lokalombud
Elin Johansson SAMO
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 TGE inval

§5 Budget

§6 Verksamhetplan tidsplan

§7 Teambuilding

§8 Uppsala utvärdering

§9 Äskningar

§10 Motioner

§11 Övriga fr̊agor

§12 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund
Sektionsordförande








